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TERUGBLIK 2024 EN VOORUITBLIK 2025    

Soms doe je plots wat anders, of minder is meer        

 

We blijven ons realiseren hoe bijzonder het is dat er zoveel mensen zijn die meeleven met onze 

katten. Meeleven qua aandacht, als donateurs, als vrijwilligers en gastgezinnen. Ook heel belangrijk 

zijn diegene, vaak collega’s, met wie we kunnen overleggen als we niet direct weten welke volgende 

stap de beste is voor onze katten in de opvang. En laten we vooral onze dierenartsen en hun 

assistenten op deze plek niet vergeten. 

We kunnen niet vaak genoeg een pluim aan al deze mensen uitdelen: onze katten en wij zijn enorm 

dankbaar dat jullie er voor hen zijn. 

2024 leek wat katten betreft een rustig jaar. Qua intensiteit hebben we het anders beleefd. In de 

drukke zomerperiode kregen we van samenwerkende collega’s 2 aanvragen voor nog jonge katten, 

iets wat we minder vaak doen en wat qua intensiteit bij iedereen op het netvlies blijft staan, jonge 

katten “horen toch niet zo ziek te zijn”.  

Lin, 6 jaar (2025), heeft terugkerende mammatumoren (dus laatste levensfase). Zij bleek écht NIET 

van andere katten te houden. Behalve de eerste tijd intensieve medische verzorging vroeg dat dus 

ook extra intensieve begeleiding in de groep in het Thuis in Maarn. Gelukkig mocht ze snel verhuizen 

naar haar for-ever gastgezin. We kregen ook het verzoek of wij Plume, 3 jaar (2025), konden 

opnemen, zij bleek ineens geel en sterk vermagerd. Het was erop of eronder, vaak bijvoeren, 

medicatie geven en heel veel liefde van haar gastgezin, waar ze al na een week bij Stichting Beertje 

heen kon, heeft haar er bovenop gekregen. Plume heeft haar gastgezin helemaal ingepakt en haar 

for-ever gouden mandje blijkt bij hen te staan. Beide dames zijn met hun neusjes in de boter gevallen, 

de bofferds.  

 

In 2024 namen wij ook de senioren Soesie, Prinses, Aart, Njouska, Sok en Nozem op. Nozem mocht 

gelijk door naar een gastgezin. Afscheid nemen blijft erbij horen bij Stichting Beertje. In 2024 hebben 

we Soesie, Aart, Minous, Berre, Chris en Soophie laten gaan. Ze staan bij al onze andere sterretjes 

elke nacht weer boven ons te schijnen, dat geeft ons mede kracht om door te gaan met wat we zo 

graag doen maar niet altijd eenvoudig is . 

 

De kattencijfers op een rij. Er kwamen totaal 8 katten binnen in 2024. We namen afscheid van 6 

katten, eind 2024 hadden we 6 katten in 5 gastgezinnen. In de opvang in het Thuis in Maarn zijn we 

2025 ingegaan met 9 katten (waarvan er 2, Prinses en Noa, een nieuw baasje zoeken). Bent u ook zo 

benieuwd naar het vervolg van 2025?  

 

Diabetes bij de kat, ook zo een onderwerp waar wij ons altijd voor ingezet hebben door opname van 

senior diabeteskatten en advies. Wellicht herinnert u zich nog dat wij jaren geleden met 5 katten 

meededen aan twee testrondes bij de Universiteitskliniek voor Gezelschapsdieren naar een nieuw 

oraal middel voor katten met diabetes. Eenmaal per dag een drankje in plaats van 2 x per dag insuline 

spuiten. 

Eerste kwartaal 2024 kwam dit middel, dan eindelijk, op de markt onder de merknaam Senvelgo. 
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Terugkijkend naar de cijfers en de activiteiten van dit jaar zien we nu al dat dit ook afstraalt op 

Stichting Beertje. We kregen minder verzoeken om informatie/opvang voor diabeteskatten (38 in 2023 

– 22 in 2024) en we stonden vaker in de schijnwerpers dit jaar.    

 

In de schijnwerpers snijdt het mes aan 2 kanten. Een win win situatie dus, voor zowel de toehoorders  

(en katten) als voor ons        

In de schijnwerpers met een kort informatiefilmpje over Senvelgo. Begin van dit jaar maakten we een 

kort officieel informatiefilmpje met de leverancier over onze ervaringen met deze nieuwe 

behandelmethode. Dit filmpje was onderdeel van de informatiebijeenkomsten voor de dierenartsen 

hierover. Zo werden we gezien door bijna alle dierenartsen in Nederland. 

 

We stonden in oktober 2024 in de schijnwerpers met onze eerste interactieve 

Kennisdelingsbijeenkomst. Onze gastspreker was Hoogleraar Hans Kooistra, hij nam ons op een 

luchtige en leuke manier en vooral in gesprek met de deelnemers mee door het onderwerp “het 

behandelen van diabetes bij de kat”. Uiteraard was er ook veel aandacht voor de nieuwe orale 

behandelmethode voor diabetes bij de kat, Senvelgo. 

Uit de evaluatie die wij hielden bleek dat de bijeenkomst, met dank aan onze vrijwilligers en onze 

spreker, op alle fronten een succes was. Met vrijwillige donaties voor deelname waren we, op zo een 

€ 176,00 na, uit de kosten. 

Voor de komende jaren hebbe we een mooi concept staan en een lijst met ideeën voor volgende 

bijeenkomsten. Aan de bijeenkomst van 2025 wordt bij het schrijven van deze terugblik gewerkt. 

 

Ook online stonden we in de schijnwerpers. Onze beheerder heeft bijgedragen aan het online 

symposium van De Praktijk voor Kattengedrag over de oudere kat. In een presentatie van ongeveer 

een half uur zette zij onze stichting en onze katten in de schijnwerpers. Aart en Prinses, onze 

diabeteskatten van dat moment, kregen extra aandacht. Prinses werd behandeld met insuline en Aart 

met Senvelgo, de nieuwe orale behandelmethode. In de presentatie konden we op deze manier mooi 

de voors en tegens van de 2 behandelmethoden van diabetes tegen over elkaar zetten en toelichten. 

Terug naar onze gebruikelijke werkzaamheden, de individuele verzoeken voor informatie / wachtlijst. 

Die zagen er in 2024 als volgt uit. 

In totaal hadden we contact met 54 mensen over 1 of meer katten. Uitgesplitst ziet dit er als volgt uit. 

Senior diabetes zoekt plek 12 

Senior diabetes advies 3 

Junior diabetes zoekt plek 7 

           (totaal 22 mensen over diabetes katten). 

Senior zoekt plek 20 

Senior advies 3 

Junior zoekt plek 9 

           Hiervan zijn 8 katten zijn opgenomen bij Stichting Beertje  

En last but nog least kregen we bezoek van 3 mensen voor een te herplaatsen kat, helaas heeft dat 

geen vruchten afgeworpen. 

 

Per 1 januari 2024 is Suikerkattenpunt, met de activiteit advies en het oppasnetwerk, officieel 

onderdeel van Stichting Beertje. We hebben daar in 2024 geen specifieke acties op ondernomen.  
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Vooruitblik 2025 

 

“Een nieuwe fase is aangebroken. Aandacht op het borgen van de organisatie, goed blijven doen wat 

we goed kunnen en niet alles half omdat we zouden willen uitbreiden. De laatste levensfase laat zich 

niet leiden door haast (….). Dit schreven we in de vooruitblik op 2024, het blijft ook voor 2025 een 

belangrijke grondtoon. 

 

We beginnen 2025 met goed nieuws! We hebben besloten onze Prinses, met haar enorm zware grote 

rugzak, haar for-ever plekje bij ons te geven. Haar zelf vertrouwen groeit en het gaat steeds beter met 

haar in de groep. Mooi nieuws is dat ze vlak nadat we dit besluit genomen hadden het, na 9 maanden 

bij ons, tijd vond om bij beheerder op de bank, tussen de andere katten, te komen liggen. Dat lijkt haar 

vaste stekje te worden.  Wij hopen dat deze dame nog lang heeft.  

 

De geschetste cijfers en ontwikkelingen in 2024 leiden onze toekomst verder in. Waar we in de 

beginjaren rond 12/13 katten in de opvang hadden, waarvan meestal 4 senior diabeteskatten, gingen 

we 2025 in met 9 katten in het Thuis in Maarn waarvan slechts 2 katten met diabetes. Zij zijn in 

remissie (hebben geen insuline meer nodig op dit moment). We zijn nog niet eerder het jaar ingegaan 

met 6 katten in 5 gastgezinnen. 

 

In 2025 gaan we, samen met onze donateurs, de steun van fondsen, de vrijwilligers en dierenartsen 

vol door met het opvangen van zieke katten in hun laatste levensfase, advies en kennisdeling. We 

hebben niet direct ambitie tot uitbreiding, maar wij houden onze ogen hiervoor open en nieuwe 

gastgezinnen zijn altijd welkom.  

We blijven ons dus met hart en ziel inzetten voor de zorg van onze katten en bouwen aan de relaties 

met alle mensen die daaromheen belangrijk zijn. Denk aan de eigenaren die afstand doen, asielen of 

stichtingen die onze katten aanmelden, mensen die vragen om advies en niet te vergeten onze 

gastgezinnen, vrijwilligers en dierenartsen!  

 

De bewustwordingsactie De Kat van Oma die in 2024 gepland stond verwachten we eerste kwartaal 

online te hebben. Daarna gaan we de actie online promoten. 

De kat van oma staat voor alle mensen die niets geregeld hebben voor hun huisdier voor het moment 

dat ze, onverhoopt, plotseling weg komen te vallen en hun huisdier van het ene op het andere 

moment niet meer kunnen verzorgen. We hebben de afgelopen jaren te vaak nabestaanden  in grote 

stress gesproken, “Oma” is overleden, het huis moet leeg en de kat (of ander huisdier) kan nergens 

heen. 

 

Voor Suikerkattenpunt staat evaluatie van het oppasnetwerk bij de oppassers op de agenda. Het 

adviesdeel is naadloos in het adviesdeel van Stichting Beertje geschoven. 
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We hebben dit jaar de katten gevraagd wat ze eigenlijk vinden van al die (voorgenomen) activiteiten 

voor 2025? Zij gaven ons de volgende levensles mee: 

 

Het wezenlijke 

‘Er is alleen liefde, schoonheid en lachen; 

de rest is eerlijk gezegd onzin.’ 

 

 

Uit Doe en denk als een kat, 101 Levenslessen 

Stéphanie Garnier 

 

 

 

 

 

 

 
 

Lin, 6 jaar in 2025, nu heel blij in een gastgezin. 

 

 

 

 

 
 

Prinses, 13 jaar in 2025, bij het schrijven van deze Vooruitblik inmiddels vaste bewoner van Stichting 

Beertje. 
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Financieel jaarverslag 2024  
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Toelichting op de cijfers van 2024. 

Inkomsten 

De donaties (particulieren) zijn stabiel/minimaal verlaagd ten opzichte van 2023. Mooie ontwikkeling 

is dat de medische kosten (Thuis in Maarn) in 2024 hiermee volledig gedekt zijn. 

Fondsen zijn lager dan begroot. We hebben dit jaar extra fondsen gelden van Stichting Dierenlot 

ontvangen.  

 

Overige in 

Deze post wordt in de boekhouding gebruikt om bedragen te verevenen, of voor posten die niet op 

een andere plek geboekt horen/kunnen. 

 

Uitgaven 

Medisch,. Dit zijn de medische kosten voor het Thuis in Maarn en voor katten bij gastgezinnen die 

gemaakt worden bij onze “eigen” dierenarts.  Mooi dat deze kosten volledig door donateurs 

(particulier) gedekt worden. De medische kosten zijn hoger dan begroot. Dit is te duiden aan een 

aantal grotere  operaties die bij de jongere katten zijn uitgevoerd (totale gebitsextracties en entropion 

operaties) en de dierenartskosten die blijven stijgen sinds de ketenvorming. Gelukkig blijft onze 

kortingsregeling met de dierenartsen van kracht       . 

 

Voeding, nog weer hoger dan begroot. 

We blijven op maat voeren. Het voer voor katten met diabetes, nierproblemen en voedingsallergie blijft 

aan de prijs. Ook in natvoer voeren we steeds meer op maat. Zo houden we ook kritische eters aan 

het eten. Rond de kerstdagen hebben we een oproep/kerstactie gedaan voor natvoer, dit leverde ons 

een bedrag van € 1.165,00 op. Dit bedrag is gedoneerd door particulieren dus is meegenomen in de 

post donaties 

  

NB. we doen nauwelijks meer iets met aangeboden voer omdat dat niet goed in ons voerbeleid past. 

 

Overig direct/crematies 

Vallen fors lager uit dan begroot, gelukkig. We zijn weer terug bij onze “oude” crematorium (inmiddels 

onderdeel van keten Evidentia). Na de ketenvorming hebben we met hen om de tafel gezeten. Onze 

kortingsafspraken zijn, met ingang van halverwege dit jaar, weer van kracht.  

 

Kosten gastgezin medisch 

Wij hadden dit jaar 1 kat bij een gastgezin met een andere dan onze huidige dierenarts. Deze 

medische kosten zijn onder deze post geboekt. Alle andere gastgezinnen betalen of zelf de medische 

kosten of zijn klant bij onze eigen dierenarts. Die kosten zijn onder de post ‘medisch’ geboekt. 

 

Kosten gastgezin voeding 

Er wordt op dit moment niet specifiek voeding aangeschaft voor gastgezinnen omdat alle 

gastgezinnen zelf de kosten voor voer betalen. 

 

Kosten huisvesting 

Deze kosten zijn met name hoger omdat we overgestapt zijn op 2 andere soorten kattenbakvulling 

(grit en klontvormend mais). Deze worden door de katten veel fijner gevonden en zijn voor de 

vrijwilligers beduidend minder “werk” dan de houtkorrel bakken schoonmaken. De houtkorrels worden 

nauwelijks meer gebruikt. We schaffen dus behalve het grit en klontvormend mais nu ook de 

houtkorrels zelf aan.  Voorheen gebruikten we (met name) houtkorrels, deze konden wij per pallet met 

hoge korting van Dierenlot afnemen. Deze hoeveelheid afnemen loont nu niet meer ten opzichte van 
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het gebruik (opslag) 

 

Kennisdeling/Suikerkattenpunt 

Deze post geeft een ietwat vertekend beeld. De kosten voor de kennisdelingsbijeenkomst zijn op deze 

post geboekt (€ 611,00).  De bijeenkomst leverde echter aan vrijwillige donaties € 435,00 op. Deze 

zijn geboekt onder de post donaties. 

De kennisdelingsbijeenkomst heeft Stichting Beertje daad werkelijk 176,00 gekost. 

Voor Suikerkattenpunt zijn geen kosten gemaakt dit jaar. 

 

PR 

Er zijn dit jaar weer kosten gemaakt om vrijwilligers en de stichting in een mooi daglicht te zetten, denk 

bijvoorbeeld aan relatiegeschenken. 

 

Overige kosten 

Onder deze post zijn de gebruikelijke kosten, denk bijvoorbeeld aan bank, website en verzekering, 

geboekt. 

 

 

Toelichting Balans – Algemene Toelichting 

Het vermogen van de Stichting is als gevolg van het resultaat, conform de begroting, met bijna € 

5000,- gedaald. Omdat inmiddels een substantieel aandeel van de kosten wordt gemaakt voor de 

opvang van poezen in gastgezinnen en deze kosten in de reguliere exploitatie worden geboekt, 

hebben we de bestemde reserve voor (uitbreiding) gastgezinnen wat verlaagd. 

De financiële toestand van de Stichting Beertje is met een totale reserve van bijna 14 duizend euro 

zeker gezond te noemen. Maar het zou fijn zijn als we niet veel verder interen op ons vermogen zodat 

we een goede buffer hebben voor onverwacht slechte tijden. 

 

 

 


